
De lente komt terug.

Meerdere buitenactiviteiten starten weer, dat 
is ideaal om elkaar gezellig te ontmoeten en bij 
te praten. Onze N-VA-afdeling zit niet stil en we 
nodigen jullie alvast uit op onze Lentedrink op 
17 maart.

Noteer alvast ook twee data in juni. 
Theo Francken is gastspreker in het OCP 
op 6 juni. En op 24 juni proeft u verse 
“Maatjes met de N-VA” in ’t Schaap.

Naast die activiteiten werken we hard verder 
aan het beleid in onze gemeente. Infosessies 
betreffende een eventuele fusie zijn achter 
de rug. Inwoners dienen hierbij betrokken te 
worden.

René Steyaert, 
afdelingsvoorzitter 

N-VA De Pinte-
Zevergem

Fusie of geen fusie?
De Vlaamse regering stimuleert sinds een aantal jaren kleinere gemeenten 
om samen te smelten. Fusiegemeenten genieten nu ook � nancieel van een 
eenmalige bonus, a� ankelijk van het nieuwe totaal aantal inwoners.

Voor- en nadelen

Het is belangrijk om de voor- en nadelen van een mogelijke fusie tegen elkaar af 
te zetten. Voor elke situatie is dat anders, daarom is er geen pasklaar antwoord 
voorhanden. Laat ons kijken naar de toekomstvisie voor de deelgemeenten op 
zich. Laat ons nadenken over de middelen die we momenteel en in de toekomst 
ter beschikking hebben om een blijvende en degelijke dienstverlening te 
garanderen.

Doordenken en verder kijken

Een beslissing over een ‘fusie’ of ‘geen fusie’ moet meer dan doordacht genomen 
worden. Ook is het heel belangrijk dat met signalen van onze inwoners wordt 
rekening gehouden. We moeten ook verder kijken dan morgen. Hoe zal De 
Pinte-Zevergem evolueren de komende  twintig tot dertig jaar? Worden we in 
de toekomst verplicht om te fusioneren? Heel veel vragen waarop we nu geen 
antwoord hebben maar we denken er toch proactief over na. 

Graag horen we uw mening over die cruciale vraag via www.depinte.be/samen.

Sportdienst wint hoofdprijs Sport Vlaanderen
Sport Vlaanderen daagde in 2022 de sportdiensten opnieuw uit om beleving toe te voegen aan hun initiatieven en zo hun 
inwoners aan het sporten en bewegen te zetten. Sport Vlaanderen kent awards toe over de provinciegrenzen heen. De Sportdienst van 
De Pinte ging met de hoofdprijs lopen en mocht zich winnaar noemen van de algemene #sportersbelevenmeer-Award. “De Award 
vanuit Sport Vlaanderen is een erkenning voor het werk van onze Sportdienst. Het is een appreciatie voor het brede sportaanbod dat 
in onze gemeente georganiseerd wordt”, zegt een fiere Sportschepen Kristof Agache.

Laadpalen (p.2) De Pinte heeft lage schuldgraad (p.3)

Voor later op het jaar
Een avond met Federaal N-VA-
kamerlid Theo Francken als 
gastspreker in OCP in De Pinte

Een middag ‘Maatjes met 
de N-VA in ‘t Schaap

Gezinsfeest op de middag 
in zaal Begonia

6 Dinsdag
JUNI

24 Zaterdag
JUNI

24 Zondag
SEP

KLINK SAMEN MET DE N-VA OP DE LENTE

Vrijdag 17 maart om 20.00 uur 
in de Raadzaal van het Gemeentehuis 
van De Pinte. Gastspreker ‘De Flik’ 
Steven De Smet neemt ons mee in 
de uitdagingen qua veiligheid in de 
hedendaagse digitale maatschappij. 
Iedereen is welkom.

De Pinte-Zevergem
depinte@n-va.be N-VA De Pintewww.n-va.be/depinte
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In de wijk Kleine Landeigendom verhoogden we de lichtsterkte 
van de LED-verlichting aan een aantal (oudere) netpalen. Het is 
belangrijk om een goede balans te vinden tussen energie-efficiëntie 
en voldoende verlichting voor onze inwoners.

De Pinte heeft lage 
schuldgraad
Eind vorig jaar kwam de Vlaamse overheid met een 
update van de geconsolideerde schuld per inwoner voor 
alle Vlaamse gemeentebesturen. Een Vlaamse gemeente 
blijkt gemiddeld over een schuld van 940 euro per in-
woner te beschikken. De schuldenlast van De Pinte be-
draagt met 368 euro per inwoner een � ink pak minder. 

En de buren?

Buurgemeente Sint-Martens-Latem heeft een iets hogere 
schuld met 529 euro schuld per inwoner en Nazareth 
heeft een schuld van 981 euro per inwoner. Uitschieter 
met een zware schuldenlast is Gent met 3040 euro per 
inwoner. 

Bouwen aan gezonde gemeentefi nanciën

“Een beheersbare schuld is een belangrijke bouwsteen van 
gezonde gemeentefinanciën. Een deel van onze schuld 
hebben we in augustus 2020 nog geherfinancierd aan 
nul procent toen de rente zich dicht bij het dieptepunt 
bevond”, zegt schepen van Financiën Kristof Agache.

in onze gemeente
In onze gemeente is er een actief buurtinformatienetwerk 
(BIN). Met de dreiging van het aantal inbraken, vooral 
tijdens de donkere dagen, is het BIN een van de pijlers 
waarop we als N-VA De Pinte blijven inzetten.

Vrijwilligers en politie werken samen
Het BIN bestaat uit 763 leden in De Pinte en 190 leden 
in Zevergem. De werking wordt gedragen door vrijwilli-
gers-coördinatoren. Het is belangrijk dat de politie (101) 
het BIN opstart op basis van goed gedetailleerde meldingen 
van inwoners die verdachte zaken zien. Het BIN is een 
belangrijk instrument in de strijd tegen criminaliteit en het 
bevorderen van veiligheid in de buurt. 

Veiligheid is een kerntaak

“Het is belangrijk dat we als gemeente blijven investeren 
in een efficiënt BIN. Een performante BIN-werking is 
van groot belang voor de veiligheid van onze inwoners. 
Samenwerking tussen inwoners, politie en gemeente is van 
cruciaal belang. Veiligheid is een kerntaak van de gemeen-
te”, zegt ondervoorzitter van N-VA De Pinte-Zevergem Alex-
ander Vanryckeghem, zelf BIN-coördinator Spoorweg-Zuid 
(De Pinte). “Via deze weg danken we ook van harte alle 
vrijwillige BIN-coördinatoren van onze gemeente.” 

U wordt gratis lid van de BIN via 
www.depinte.be/bin.aspx

Alexander Vanryckeghem

Waarom kies je voor de N-VA? 
Ik wil als nieuwe inwoner inburgeren en helpen om het leven in De Pinte nog 
aangenamer te maken dan het al is. Net zoals bij mijn hobby’s ligt mijn focus op sport en cultuur. N-VA’ers zijn werkpaarden. 
Het goede werk van onze mandatarissen en bestuursleden kan (en mag) nog iets meer belicht worden. Ik draag daar graag 
mijn steentje toe bij. Als (relatief) jonge vader wil ik me samen met het hele team inzetten om anderen verder te ontzorgen en 
ondersteunen. Veiligheid en kinderopvang zijn voor veel jonge ouders een dagelijkse zorg.

Laadpalen
Vlaanderen faciliteert elektrisch rijden en installeert daarvoor 
voldoende laadpunten.

“Tegen 2025 moeten er in heel Vlaanderen 35.000 laadpunten 
komen”, zegt schepen van Mobiliteit Benedikte Demunck. “De 
Pinte moet tegen dan over twintig publieke laadpunten beschik-
ken. We gaven locaties door waarvan de laadpaalexploitant het 
potentieel zal inschatten. Voor De Pinte gaven we parking OCP, 
Sportpark en wijk Moerkensheide, parking WZC Scheldevelde, 
Europaplein en Kerkplein op. Voor Zevergem komen Dorp en 
Veldblomme in aanmerking. We vroegen ook om ultrasnelladers 
te voorzien aan carpoolparking Den Beer.”

Vredestraat wordt 
vaste zone dertig
De Vredestraat was tijdens de schooluren een 
variabele zone dertig. Op vraag van de buurt 
en van de school en na positief advies van de 
mobiliteitsraad wordt dat nu een permanente 
zone dertig. 

Dat is goed nieuws voor de kinderen, voor hun 
ouders en voor de medewerkers van de school 
en het kinderdagverblijf. “Er zijn veel zwakke 
weggebruikers in de Vredestraat. Vanaf nu is 
het veiliger aan de toegang van de school en het 
kinderdagverblijf”, zegt schepen van Mobiliteit en 
Onderwijs Benedikte Demunck. 

Frederik Ringoot (33)
    Bestuurslid van N-VA De Pinte-Zevergem sinds maart 2022. 

    Gehuwd met Florence en vader van een zoontje van anderhalf jaar. Het gezin 
krijgt binnenkort een tweede kindje, een dochter. 

    Politiek actief sinds 2012, hij was jongerenvoorzitter van N-VA Lebbeke voor hij 
naar De Pinte verhuisde. 

    Juridisch adviseur (gegevensbescherming).

    Speelt zaalvoetbal en elektrische gitaar, lid van de band Man be Fire.

Schepen van Mobiliteit 
Benedikte Demunck

Pensioenreserves De Pinte 
worden duurzaam belegd
Net zoals heel wat Vlaamse lokale besturen sloot De Pinte zich vorig 
jaar aan bij het pensioenfonds OFP Prolocus voor de financiering 
van de tweede pensioenpijler van haar contractuele ambtenaren. 
Het fonds werd opgericht door en voor lokale besturen en het 
wordt er ook door aangestuurd. “De lokale publieke sector wil een 
voortrekkersrol spelen in het verduurzamen van onze economie en 
maatschappij. Dat kan door het kapitaal in het pensioenfonds op een 
gerichte manier te beleggen”, aldus schepen van Financiën Kristof 
Agache, zelf ruim 25 jaar professioneel actief op de financiële mark-
ten. Als lid van het beleggingscomité van OFP Prolocus werkte hij 
actief mee aan het opstellen van een duurzaamheidscharter. 

Kristof Agache, schepen van Financiën

OFP Prolocus heeft de ambitie financieel 
rendement en maatschappelijk 
engagement te combineren.”

www.n-va.be/depintedepinte@n-va.be
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aangenamer te maken dan het al is. Net zoals bij mijn hobby’s ligt mijn focus op sport en cultuur. N-VA’ers zijn werkpaarden. 




